
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 619
Vil ministeren redegøre for eventuelle uhensigtsmæssigheder og problemstillinger ved 
denne udvælgelsesmetode eksempelvis i tilfælde af afbud blandt lægdommere i forbin
delse med retssager ved landsretten? Og vil ministeren være med til at se på, hvordan 
reglerne eventuelt kan ændres, så der undgås ressourcespild blandt de allerede udpege
de domsmænd til landsretten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Britt Bager (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Britt.Bager@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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